
Petıfi Szálló: angol érdeklıdı 

Szentes - Egy angol befektetıi csoportnak köszönhetıen fordulatot vehet a 
szentesi Petıfi Szálló évek óta húzódó felújítási ügye. Szirbik Imre polgármester is 
abban reménykedik, hogy a patinás intézmény hamarosan felébred Csipkerózsika-
álmából. 

Legutóbb akkor írtunk a szentesi Petıfi Szállóról, 
amikor az Index internetes hírportálon megjelent, 
hogy a beruházó Pendola cégcsoport, egy tanácsadó 
cég, valamint a kivitelezı, a Demján Sándor 
milliárdos üzletember érdekeltségébe tartozó 
Arcadom Zrt. kölcsönösen beperelte egymást. Lapunk 
úgy tudja, hogy a perek még nem zárultak le. A jogi 
cirkusznak egyértelmően Szentes a vesztese, hiszen 
az itt lakók már nagyon szeretnék, ha végre valahára 
elkészülne a városközpontban romos állapotában is 
impozáns szálló. Az épületet már a kilencvenes évek 
eleje óta fel akarják újítani. A város hosszas 
huzavona után, 2006-ban visszaszerezte a Budalakk konzorciumtól a Petıfi 
tulajdonjogát. 2008-ban a Pendola cégcsoport 4 milliárd forintos projekt keretében 
elıbb öt-, majd négycsillagos hotelt álmodott a városközpontba – éttermekkel, 
borozóval, színházteremmel, teremgarázzsal, törökfürdıvel és kaszinóval. 
 
– A Petıfi Szálló ügye most ott áll, hogy a beruházó Pendola-Szentes Kft., amivel 
eddig dolgoztunk, nagyon nehéz helyzetbe került, mert az a hitelezési rendszer, 
amely 2008-ban megtört Magyarországon, ıket is érintette. A Pendola cégcsoport 
kemény küzdelmet folytatott, hogy ezt a problémát megoldja. Jelenleg perek 
sorozata folyik, amibe szerintem a Petıfi Szálló inkább csak belecsúszott, nem pedig 
aktív részese – tájékoztatott a kialakult helyzetrıl Szirbik Imre. A szentesi 
polgármester elmondta, hogy nyáron megkerestek egy angol befektetıi csoportot, 
amellyel azóta is tárgyalnak a Petıfi ügyében. 
 
– Az angolok már több vizsgálatot is elvégeztek, amiket nevezzünk elıkészítı 
elemzéseknek. Nagyon bízom abban, hogy a Petıfi Szálló hamarosan felébred 
Csipkerózsika-álmából, s elkezdıdhet a felújítása. Ez azért is fontos lenne, mert a 
városközpont rekonstrukciójának kardinális eleme a Petıfi Szálló és környékének 
rendezése – mondta Szirbik Imre. A polgármestertıl megtudtuk: az angolok tavasszal 
világítják át teljes egészében a projektet. A végsı döntés nyár végén, ısz elején 
születhet meg. A polgármester szerint ez hatalmas esély a városnak.  
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A rovat legfrissebb cikkei 

Három soproni iskolaigazgató 
megbízása jár le a tanév végén

A nyitóoldal témái 

Lapátoltunk, majd fizettünk a 
parkolásért
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Értesülni szeretnék a napi friss helyi 
hírekrıl! E-mailemre levél érkezik, 
amelyben megerısítem a 
feliratkozást. 
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Tómalom téli örömei

Hideg gáz szigeteit fedezték fel a Tejútrendszerben

217 liter benzinre elég a magyar minimálbér

Megfakult a makói Fénylı Euro

hirdetés 

130x100 cm-es 
babfotel a 
Babfotel.hu-tól 
11.990 Ft 
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